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ZAPYTANIE 
w sprawie remontu ul. Hyrnej na odcinku od ul. Dębowskiego do ul. Listopadowej 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

W związku z licznymi zapytaniami mieszkańców, zwracam się z prośbą o informację dotyczącą planowanego remontu ul. Hyrnej, w 

szczególności na odcinku od ul. Dębowskiego do ul. Listopadowej. 

Zgodnie z wcześniejszymi zapowiedziami, remont miał zostać zrealizowany w bieżącym roku, jednak do tej pory – mimo iż mamy już 

czerwiec – nie zostały podjęte żadne prace ani przygotowania. Co więcej, wskazany odcinek nie został nawet tymczasowo wyrównany, 

co znacząco utrudnia codzienne poruszanie się mieszkańców. 

W związku z powyższym proszę o informację: 

1. Na jakim etapie znajduje się procedura dotycząca remontu ul. Hyrnej? 

2. Czy znany jest planowany termin rozpoczęcia prac? 

3. Czy możliwe jest wykonanie przynajmniej doraźnych napraw nawierzchni do czasu realizacji pełnego remontu? 

Liczę na możliwie szybką odpowiedź i konkretne działania, które pozwolą poprawić komfort życia mieszkańców i zapewnią 

bezpieczeństwo użytkownikom tej ważnej dla lokalnej społeczności drogi. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Magdalena Gałkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 




